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Abstract (en)
The hot rolled stainless steel strip is subjected to a continuous surface treatment process comprising flattening the surface whilst residually
elongating the strip by 1-5% in order to crack the oxide coating, pickling to remove the oxide, cold rolling in a max. of three passes, final annealing,
final pickling, and skin passing. Also claimed is the industrial line for carrying out the above process, with the pickling station being a spray or
electrolytic-type process. In the latter the electrolyte is a neutral salt or phosphoric acid. The cold rolling appts. is at least three cages of multi-
cylinders of dia. below 180, pref. below 150 mm.

Abstract (fr)
Procédé d'élaboration sur une ligne, en continu, d'une bande de t6le laminée d'acier inoxydable présentant un état de surface amélioré caractérisé
en ce que la tole élaborée a chaud, est soumise principalement a : un planage sous traction produisant un allongement résiduel de 1 a 5%, pour
fissurer la couche d'oxyde et planer la téle, un décapage primaire assurant le retrait de la calamine, un laminage a froid en au plus trois passes de
laminage, un recuit final, un décapage final, un laminage a froid de type "skin pass". <IMAGE>
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